
Hoe gaat het eigenlijk met die versterkte huizen? 

Middelstum is al bijna gewend aan de versterkte huizen die her en der gebouwd zijn. Maar hoe bevalt 

het de nieuwe inwoners om in zo'n versterkt huis te wonen. We horen overal hele wisselende verhalen. 

De één is super tevreden en blij met zijn huis terwijl er ook mensen zijn die minder blij zijn en nogal wat 

op- of aanmerkingen hebben. 

 

Kortom: Hoe gaat het eigenlijk met de versterkte huizen? Om dit de peilen start Middelstum-info een 

Klaag- en Jubelmuur. Laat ons uw ervaringen horen over uw verstevigde huis. Wat gaat er goed en wat 

kan er beter. Begin december worden alle opmerkingen geplaatst. En natuurlijk vinden we een foto erbij 

fijn. 
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